
, Zátlis
z 13. zasedání Zastupitelstva města Tep|á, konaného dne 26,dubna2017

Přítomni: RSDr. Businský Jaroslav, Cáp Martin. Herntatrn Karel, Klepal Mar1in, Matějka
Milan, Bc. Lorencová .Tana, Mgr. Novotrrá Eva, Bílek Josef. Mgt.. Gabriková Šárka'
Veselovský Roman' Erps Tomáš

Za |/.IJ Teplrá: Mgr. Vít Červenka, Eva Řebiková. .|iřina RLiŽková
OmIuveni: Ing. Širrdelríř Vlastimi1. Křehký Kare1. Pl-rDr. Kreuzová Renata. Purkyt Zdeněk
občanů :4

Starosta nrěsta zalrájil jednárrí zastupitelstva města (dále jen ZM) v 11.01 hodin. Přivítal
pt'ítomné členy ZM a občatry t-lrěsta. Zapisovatelern jednání určil tajel-rrl-ríka Mgr. Víta
Červenku. Dále konstatoval, Že na jednání je přítot-t-tl-to celkem l1 zastupitelů zastupitelstvo
je usnášeníschopné. Dále uvedl, Že zjednátrí bude pořízen audio záznam pro potřeby
r.rrěstskél-ro úřadu a upozornil, že pokud bude někdo další pořizovat audio nebo vtdeo záznan,
nesmí tínr rušit průběh a účel jednání. Pokud by jej chtěl zveřejnit, je povinen dodr.Žet
ustanovení zákona číslo 101'12000 Sb.' o oclrraně osobníclr ťrdajů a zákona číslo 89/2012 Sb..
občanského zákoníku' Uvedl' Že zasedání bylo řádně svoláno a oznámení vyhlášeno
vyvěšenírn na úřední desce a webových str.ánkách rněsta Teplá dne 18.4.20l7 s pfogran.lem'
k te11  dne  l 8 .4 .20 l7  obdrŽe l i  vŠich r r i  zas tup i t e lé .

Návrh programu v <ioplněnóm znění:

|) Zahájení
2) Určení ověřovatelů zápisu z 13. zasedání ZM
3) ověření zápisu z 12. zasedání ZM
4) Kontrola úkolů
5) Maj etkové zá|eŽitosÍl
6) Zptáva o uplatňováni Uzet-trnílro plánu Teplá v uplynulérrr období
7) Rozpočtová opatření č. 112017, č.2/2017
8) Státní účelor,á rreinvestiční dotace _ akceschopnost .ISDFI
9) Veřejnoprávní slrrlouva o poskýnutí dotace Z rozpočtu KK na

sluŽeb v roce 20l 7
10) Strategický plán města Teplá
11) Nákup nového vozid1a
l2) Nákup sestavy Vari
13) Různé

a) Návrlr na udělení čestr-rélro občanství
14) Diskuse
15)Závěr

1212012 - 12/2016

zajištění sociálních



Ad 1. Zaháiení

Starosta města Karel Hermar-rn přečetl návrlr programu a navrhl doplnit pr.ogram
v bodu 13) Různé o podbod a) _ Návrh na udělení čestného občanství. Poté se zeptal
přítomných Zastupitelů, zda-li rná někdo návrlr na doplněr-rí či změnu progranru.

Usnesení: ZM schvaluje program 13. zasedání zastupitelstva v dop|něném zněni.

PRO: 1l PROTI: 0 ZDRŽELSE: 0

Usnesení byIo př i jato.

Ad 2. Určení ověřovatelů zárrisu z 13. zasedání ZM

Starosta za ověřovatele zápisu určuje Mar1ina Cápa a Tonráše Erpse.

Na vědomí: ZM bere na vědomí určeni ověřovatelů zápisu - Martina Cápa a
Tomáše Erpse.

Ad 3. ověření zápisu z 12. zasedání ZM, konaného dne 8.2.2017

Starosta konstatuje, že ověřovateli zápisu z 12. zasedáni ZM bylli: Mgr. Eva
Novotná a PhDr. Renata Kreuzová. Dotázal se přítomné ověřovatelky Mgr. Evy
Novotné, zda zápis zkontrolovala a ověřila' Starosta dále konstatoval, Že riepřítornná
PhDr. Renata Kreuzová zápis zkontro1ovala a ověřila.

Na vědomí: ZM bere na vědomí ověření zápisu z |2. zasedání ZM Mgr. Evou
Novotnou a PhDr. Renatou Kreuzovou.

Ad 4. Kontrola úkolů z 12. zasedání ZM ze dne 8.2.2017,

Z usnesení přij atýclr v rámci 12, zasedání ZM rrevyplynul žádný úkol.

Na vědomí: ZM bere na vědomí kontrolu úkolů z 12. zasedání ZM.

Ad 5. Maietkové zá|ežitosti

Starosta předal s1ovo paní Jiřině RůŽkové.

a)

Prodej p.p.č. 24111 o ýměÍe 3 974 m2 v k.ú. Bezvěrov u Teplé, obec Teplá finně Bezvěrov
druŽstvo. RM prodej doporučila. Kupní cena je 25,- Kčlm2 + 5000.-Kč za porosty na
pozemku. Záměr prodeje byl zveřejněn od 27,2.2017 do 15.3'2011' Zastupitel Milan Matějka
vmesl dotaz, zdaJi došlo k přenístěrií pomníku po dornluvě s Janem Čečilem. Paní .]iřirra
Ružková odpověděla. že technické sluŽby prováděj í úprary pozemku pro jeho přesrrrr.



Usnesení: ZM schva|uje prodej p.p.č. 241ll
TepIé, obec Teplá firmě Bezvěrov družstvo
na pozemku.

o výměře 3 974 m2 v k'ú. Bezvěrov u
za cenu 25,-Kčlm2 + 5.000,-Kč za porosry

ZDRŽEL SE: 1

PROTI:0 ZDRZEL SE: O

PROTI:0 ZDRŽEL sE: 0

PROTI:0 ZDRŽEL sE: 1

H|asování: PRo: 10
Usnesení by|o přijato'

H|asování: PRo: 11
Usnesení by|o přijato.

H|asování: PRo: l0
Usnesení bylo přijato.

PROTI:0

b)
Prodej části p'p.č. 696/11 o v.ýnrěře 1997 m2 v k.ú. Kladruby u Beranova firmě NB Product
s.r.o. RM prodej doporučila. Kupní cena je 57.000,-Kč . Zžnněr prodeje byl zveřejnělr od
27.2.2011 do 15.3.2017.

Usnesení: ZM schva|uje prodej části p.p.č. 696/11 o výměře |997 m, v k'ú. K|adruby
u Beranova firmě NB Product s.r.o. za cenu 57.000'-Kč.

c ,
odkoupení p.p.č.261 o výměře 1421 m2 v k.ú. Dobrá Voda u TouŽimi, obec Toužim od
firmy NB product s.r.o. RM odkoupení doporrrčila. Kupní cena je 57.000'.Kč. Rozdil
v ceně za m2 .je dan kvalitnějším poťostem a většírrr mrroŽstvím dřevní hmoty na pozenrku
kupovaném od firmy NB Product s.r.o.

Usnesení: ZM schvaluje odkoupení p'p.č' 261 o výměře |42| m2 v k.ú' Dobrá Voda u
Toužimi' obec Toužim od firmy NB product s.r.o. za cenu 57.000,-Kč.

Hlasování: PRo: 1l
Usnesení by|o přijato.

d)
Prodej části p.p.č. i049l3 o ýměře 1426 nJ v k.ťr. Teplá, obec Teplá firmě PRoBITAS spol.
s'r'o. Kupní cena je 10,-Kč/ď. Záměr prodeje byl zveřejněn od27.2'2017 do 15.3'2017.

Usnesení: ZM schva|uje prodej části p.p.č.1049/3 o výměře 1426 mz v k.ú. Teplá, obec
TepIá Íirmě PROB|TAS spol. s.r.o. za cenu l0,.Kč / m2.

e)
Žádost manželů Jiřího Liceharnra a Dagmar Licehaltrrové o souhlas města s převodem
pozemku a nevyuŽití předkupniho práva na p.p'Č' l049/34 (orná půda) o výrněře 589 m2 a
p.p.č. 104o/35 (orná půda) o lýrněŤe I I82 ln) r k.ú. Teplá .  obec Teplá za cenu 4O5'227.-



Kč včetně skříně plastové a elektrotněrové nabyvatelům Janovi Bílkovi a Lucii Mikulove.
RM doporučila souhlasit s převodern pozemkťr.

Usnesení: ZM schvaluje na žádost manže|ů Jiřího Licehamra a Dagmar Licehamrové
převod pozemku a nelyužití předkupního práva na p.p.č. 1049/34 (orná půda) o
výměře 589 m2 a p.p.č. 1049/35 (orná půt|a) o výměře 1182 m2 v k.ú. Tep|á , obec
Tep|á za cenu 405.227,- Kč včetně skříně plastové a e|ektroměrové nabyvatelům
Janovi Bí|kovi a Lucii Mikulové.

Hlasování: PRo:11
Usneseni bylo přijato.

f)
Zádost Ing. Vlastimila Sindelďe o příspěvek na výměnu střešní krýiny a opraw komílra domu
č'p. 62 v Teplé zapsané v rejstiíku parnátkově chraněných objektu pod č. 1075. Rozpočet na
r1ý'měnu střešní kq,tiny _ jižni část a opla}u kor-rrína je 201.l8l'-Kč. Pracovní skrrpina
doporučuje zastupitelstw města pro rok 2017 odsouhlasit částku 20.118'-Kč podle zásad
programu regenerace MPZ.

Usnesení: ZM schvaluje žádost tng. V|astimiIa Šin.|.|ář. o příspěvek ve výši 20.1I8,-Kč
na výměnu střešní krytiny a opravu komína domu č'p. 62 v Tep|é zapsané
v rejstříku památkově chráněných objektů pod č. 1075' kdy rozpočet na výměnu
střešní krytiny - jižní část a opravu komína je stanoven na částku 201.181'-Kč'

PROTI:0 ZDRŽEL sE:0

Hlasováni: PRo: 11
Usnesení bylo přijato.

c)
Smlouva o zŤízeni věcného břemene mezi Jiřím Kuncern (vlastník pozemku a povinný
z věcnélro břemene sluŽebnosti) a městem Teplá (oprávněný z věcného bi.emene služebriosti)
právo vedení a údrŽby věcného břemene kabelu veřejného osvětlení p.p.č. 993/1 v k.ú. Teplá,
obec Teplá. RM uzavření smlour,y doporučila. .Iednorazoý poplatek za zřizeni vécného
břenrene 3.940'- Kč.

Usnesení: ZM schva|uje smlouvu o zíízení věcného břemene mezi Jiřím Kuncem jako

vlastnftem pozemku a povinným z věcného bř.emene s|užebnosti a městem Teplá jako

oprávněným z věcného břemene s|užebnosti - Právo vedení a údržby věcného břemene
kabe|u veřejného osvět|ení na p.p.č. 993/l v k.ú. Tep|á, obec Teplá s tím' že jednorázoý

pop|atek za zÍízeni věcného břemene v částce 3.940'-Kč uhradí město TepIá Jiřímu
Kuncovi.

H|asování: PRo: 1 1
Usnesení bylo přijato.

PROTI:0 ZDRŽEL SE:0

PROTI:0 ZDRŽEL sE: 0



h)
Smlouva o ňzeru věcného břemene mezi firmou DABL X SPORT s.r.o. ( oprávněný
z věcného břemene služebnosti) a městem Teplá (vlastttík pozemku a povinný z věcnélro
břemene služebnosti) pro stavbu s názvenr ,,Teplá' Beranovka-Betlém, elektrická přípojka pro
mobilní domy na pozemku p.p'ó. 162/2 v k.ú. Beratrovka, obec Teplď.. RM uzavření smlour'y
doporučila. Jednoriízoqý pop|atek za zÍizení věcnél-ro břenrene 3.850,- Kč včetně 21% DPH.

Usnesení: ZM schva|uje smlouvu o zÍízeni věcného břemene mezi firmou DABL x
sPoRT s.r.o. jako ůastníkem pozemku a por'inným z věcného břemene služebnosti a
městem Tep|á jako oprávněným zvěcného bř.emene služebnosti pro stavbu s názvem
,,Tep|á, Beranovka.Bet|ém, e|ektrická přípojka pro mobi|ní domy na pozemku p.p.č.
Í6212 v kÍt. Beranovka, obec Teplá..s tím, že jednorázový pop|atek za zÍízení věcného
břemene v částce 3.850'. Kč včetně 2l7o DPH uhradí firma DABL X SPoRT s.r.o městu
Teplá.

Hlasování: PRo: l1
Usnesení bylo přijato.

PRoTI:0 ZDRŽELsE:0

ch)
Smlouva o zřízeni věcného břemene mezi městem Teplá a firmou GasNet, s.r.o. pro akci
..Reko VTL 42202.Tep1á-p1ynovod pro RS, číslo stavby: 57725,, na p.p.č. 21'87/4 a 296916
v k.ú. Teplá. obec TepIá.

Na vědomí: ZM bere na vědomí podpis Smlouly o zřízení věcného břemene mezi městem
Tep|á a Íirmou GasNet, s.r.o. pro akci ..Reko vTL 42202-Teplá-plynovod pro RS' čís|o
stavby:57725.. na p.p'č.2Í8714 a296916v k.ú. Teplá' obec Tep|á.

D
Zádost Mileny VachouŠkové o odkoupenÍ pozerrrků p.p.č.2594l2 v k.ú. Teplá. obec Teplá
ap.p,č.43013 v k.ú. Klášter Teplá, obec Teplá a nebo zrušení předkupního práva pro město
Teplá.

Usnesení: ZM schva|uie na žádost Mi|eny Yachouškové o zrušení předkupního práva
pro město Teplá u pozemků p.p,č,2594l2 v k.ú. Teplá' obec TepIá a p.p.č.430/3 v k.ú.
K|ášter TepIá' obec Teplá.

H|asování: PRo:11
Usnesení by|o přijato'

PROTI:0 ZDRŽEL sE: 0



12/2016

Starosta města Karel Henrrann piedal slor'o paní .Iiřině RťrŽkové, která okon-rentovala
piedloŽený dokumerlt s niízveIrr Zpráva o uplatriování Úzenrni|ro plálru Teplá v
uplynulém obdobi 1212012 12/2016.

Usnesení: ZM 'schva|uje Zprávu o uplatňování Územního p|ánu Teplá
up|ynu|é obrJobi |2/20|2-|212016 tak, jak by|a předložena v příloze.

ac] 7\ Rozoočtové ooatÍení č,|12017 , č.2/2077

Hlasování: PRo: 1l PRoTI: 0
Usnesení bylo přijato.

Hlasování: PRo: l0
Usnesení by|o přijato.

PROTI:0 ZDRŽEL sE: l

Starosta n]ěsta Karel I-{errr-rarrn předal slovo ekonomce parrí Evě Řebíkové' která
podala komentář k rozpočtovér-l-lu opatření č. |/2017 ' kter.é schválila rada tněsta na
svém 5. jednání. Dále podala konrentář k rozpočtovénru opatření č' 2/2017. které
schválila rada nrěsta na svérrr 9' iednání.

Na vědomí: ZM bere na vědomí rozpočtové opatření č.|t20|,| a ě.2t20|7 d|e
předIožené pří|ohy.

Starosta něsta Karel Hermann předal slovo ekonomce paní Evě Řebíkové. kteLá
předloŽila v příloze návrlry na uzavřerrí r'eřejr-roprávrrí smlouvy na poskýnutí státní
účelové neinvestiční dotace na zabezpečerrí akceschopnosti jednotky SDH kategorie JPo II
a na mzdové qidaje a zákonné pojistne na sociální zabezpečení členůrn r,ykonávaj ícírl
sluŽbu vjednotce SDH r,ybrané obce kategorie JPo II Krajskýrn ťrřadem Karlovarského
kraje se sídlenr Závodni 353/88. Karlovv Varl,.

Usnesení: ZM schvaluje na záklattě Rozhodnutí Ministerstva vnitra _ GŘ
Hasičského záchranného sboru České republiky č.j. : MV-23l40 -|/PoilZS-2017 ze
dne 22.2.20|7 přidě|ení státní úče|ové neinvcstiční dotace:

a) ve lyši l50.000'.Kč na zabezpečení akceschopnosti jednotky SDH kategorie
JPO II

b) ve výši l50.000'.Kč na mzdové vý<|aje a zákonné pojistné na sociá|ní
zabezpečení členům lykonávajícínr službu v jednotce SDH vybrané obce
kategorie JPo II nebo JPo III jako svoje zaměstnání v pracovním poměru
d|e zákona č, 26212006 Sb., zákoník práce, ve znění pozt|ějších předpisů.

ZDRŽDL sE: 0



ad 9) Veřeinonrávní smlouva o rroskvtnutí dotace z rozrročtu KK na zaiištění sociá|ních
služeb v roce 2017

Starosta města Karel Hernrann předal slovo ekonomce paní Evě Rebíkove. která
předloŽila v příloze návrlr na uzavření Veřejrroprávní snrlouvy na Zajištění sociálníclr
sluŽeb pro příspěvkovou organizaci Pečovatelská služba v Teplé' kdy tuto dotaci
poskytne Krajski úřad Karlovarského kraje. se sídlern Závodní 353i88' Karlovy Vary.

Usnesení: ZM schva|uje přijetí dotacc pro Pečovatelskou službu v Tep|é,
příspěvkovou organizaci, IČo: 737 40 004, ve lyši l'434.700n-Kč na zák|adě
Veřejnoprávní smloury o zajištění sociálních služeb a zároveřt ve stejné výši
zkrátit pro tuto příspěvkovou organizaci příspěvek na činnost pro rok 2017'
ktery by| schvá|en v rámci rozpočtu města Tep|á pro rok 2017.

H|asování: PRo: 11 PROTI: 0
Usnesení bylo přijato.

ad 10) Strategický D|án města Teplá

ZDRZELSE: O

Starosta města Karel Hermann chtěl předat slovo zástupkyni dodavatele zpracovanélro
Plánu rozvoje města Teplá na ob.dobí 2017 -2023 paní Karnile Prchalové, která se však
ze zasedání omluvila. Proto předal slovo místostarostovi Mattinu Klepalovi, který
předrresl kornerrtář pouze k doplrrěné tabulce. Dotaz vznesl zastupitel Milan Matějka'
který uvedl, Že bylo při pracovnínr jednání ohledně zpracovanél,lo plánu řečeno, Že
bude ještě diskutováno o zapracování čil-rnosti organizace Kotec a nyní je jiŽ
v oředloŽeném olánu uvedena.

Usnesení: ZM schvaluje P|án rozvoje města Teplá na obdobÍ 20|,|_2023
předIožený v příloze.

Hlasování: PRo: 11 PRoTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
Usnesení by|o přijato.

ad 11) Nákun nového vozid|a

Starosta města Karel Hermann předal slovo tajemníkovi MU Mgr. Vítu Cervenkovi,

kte{ý zdůvodnil ťtnysl nakoupení nového r'ozidla pro středisko tnístního hospodářství.
Z důvodu nerentabilnosti opravy motorového vozidla Škoda Pick-up, které uŽívá

elektrikář Miloslav Kelrrl, se jeví z ekonor-r-rického hlediska výhodnějŠí Zakoupení

úplně nového vozidla. Cena opravy tohoto vozidla v neautorizovaném servisu by
činila cca 24.000'-Kč a tedy oprava značně převyšuje zůstatkovou hodnotu vozidla.

Z tolroto důvodu bylo poptáno nové vozidlo u prodejce Dacia, kdy se jedná o model

Dacia Dokker Van. .]edná se o užitkové dvottmístné vozid|o za cenrr 252.093,-Kč. Do



diskuse se přihlásil zastupitel Milarr Matějka. který uvedl, Že by bylo nroŽná vlrodnější
pro potřeby SMH dát k dispozici bývalé vozidlo, které uŽíval starosta a raděj i zakoupit
nové vozidlo pro úředníky' Nato uvedl tajemník, Že toto vozidlo není v dobrém
technickénr stavu a potřebiím SMH nevyhovuje tírn, Že je prosklené a musely by se
odstrarrit sedačky' Následně uvedla ekorlonka Eva Řebíková na dotaz zpťrsobu
financování nákupu vozidla, že vozid|o by se mohlo financovat z prostředků
vrácenýcl,t pečovatelskou sluŽbou. Do diskuse se ještě následně zapojili .losef Bílek a
starosta Karel Hermann.

Usnesení: ZM schva|uje zakoupení vozidla Dacia Dokker Van pro středisko
místního hospodářství d|e nabídky v ceně do 260.000'.Kč vč. DPH.

Hlasování: PRo: 11 PROTI:0
Usnesení by|o přijato.

ad 12) Nákun sestaw Vari

Hlasování: PRo: 11 PROTI:0
Usnesení by|o přijato.

Ad 13) Různé

Starosta města Karel Hermann přeclal slovo tajernníkovi MgL. Vít Červenka. kter.ý
uvedl. Že dle poŽadavku vedoucílro střediska místrrílro hospodářství .Jaroslava Kehrta
předkládá k rozhodnutí Zastupitelstvu města Žádost o zakouperrí nákupu sestavy Vafi
dle nabídky firnry Husqama Sokolov v ceně 75.960,-Kč. V rozpočtu nrěsta na rok
20|7 byl poŽadavek na zakoupení snělrové frézy za cenu 56.590'-Kč' avšak tento stÍoj
nrá pouze ojedinělé vyuŽití a to při ťtklidu sněhu. Zamýšlený nákup jiŽ zmíněné
sestavy výrobce Honda nrá více vyuŽití a to jako fréza' sekačka na vzrostlou trávu,
Zan,letač chodníků' či jako malý taŽný traktor pro přepravu nrateriálu. Ekonomka Eva
Řebíková následně uvedla, Že prostředky rra financování této sestavy má vedoucí
.Taroslav Kehft v rozpočtu na poloŽce drobného majetku.

Usnesení : ZM schva|uje nákup sestirvy Vari d|e nabídky firmy Husqarna
Soko|ov za cenu do 80.000'-Kč vč. DPH.

ZDRZEL SE: O

ZDRŽEL sE: 0

a) Návrh na udělení ..Cestného občanství..

Starosta nrěsta Karel Hennann uvedl následující: .,VáŽení Zastupitelé, chtěl bych Vás
dnes poŽádat o souhlas s udělerrínr čestnélro občanství rněsta Teplá, nranŽelůtrr
Mauderovýtrr. Na úvod chci říci' že jsetlr se nezbláznil a ani nezačal kopat za KDU'
Ingu a Horsta Mauderovi znám něco nrálo přes dva roky, měl jsem trroŽnost
vysleclrrrout si jejich příbělr a navštívit společně s některýrni z Vás i jejich městečko
Wiesental nedaleko Butzbacl,ru. Pan inŽerrýr Horst Mauder byl starostou Wiesentalu.
rrrěsta' které vzniklo v roce 1948 jako osacla vysídlenců' kde našli donrov i lidé



pocháZející z Teplé a okolí. Tak vlídné a upřírnné přijetí' j srrre si ani nedokázali
představit. Velnri chtěli dát trajevo, jak rr-roc jin záIeží na ton], co si o nich budenre
myslet a jak irpřímně chtějí být bráni jako přátelé. Ti co tanr byli, ni to jistě potvrdí.
KdyŽ přijali pozváni a na oplátku v loňském roce přijeli do Teplé, odjíŽděli se slzami v
očích a velmi dojati. Vťrbec nevěděli, jakým způsobern budou občany Teplé přijati a
poclle jejich slov se báli' i po tak dloulré clobě od událostí 30 a 40 let, navštívit jejiclr

rodný kraj. Nechci vťrbec navracet ani syrrrbolicky občanství lidem, kteří tady páchali
zvěrstva na konci 30 a začátku 40 let. Nechci tím omlouvat to. co se v některýcli
připadech delo pii rrásledném odsltnu, to l' Žádnérrr případě. Chci' aby město Teplá
tímto význanrnýlrr symbolickým aktem dalo na vědomí, Že jsou u nás vítáni lidé s
dobrýnri úmysly a s čistýrn srdcetrr. Ze pokud k nánl kdokoli přijede jako přítel, bude i
jako přítel přijat. Jsern přesvědčerr, že právě ted'je ta nejvhodnější doba učinit toto
gesto, dokud ještě Žijí ti. kteří se zde narodili a odcházeli iako malé děti. Věřírn' Že
pt.ávě tito dva skvělí lidé si toto ocenění a projev ťrcty zaslouŽí. Horst sice nepoclrází
přímo z Teplé, ale jelro paní Inge ano. Z,|.eplé odcházeli jako 10 letí. Dnes jirn je 80
let. Věřím' Že bycl-rorn je mohli symbolicky přijrrrout mezi sebe a tím i všechny ty.
kteří bez nároků a podmínek chtějí bý přáteli. Ti ostatní at, to zkouší jinde. Proč právě
ted'? V květntr přijedou na návštěr'u Teplé a tento nápad přišel nálile. Přesto, Že všenr
přeji dloultá léta a zdravi, věk nelze Zastavit. Nevínre. jak dlouho serrr jeŠtě budorr
moci jezdit. Vír-n, Že rozhodnout se takto rraryclrlo můŽe být problérrr, ale přesto Vás o
to Žádánr a dovolírn si k tonruto bodu otevřít diskusi..' Následně ještě předal slovo
místostaÍostovi Martinu Klepalovi. který.ieště představil osobu Gefta Reipricha a
uvedl, Že se rrarodil v Teplé po válce a trroŽt-tá byl jako jeden z posledních pokřtěn
v kostele v Teplé. Bydlí v Mnichově (SRN). ale často jezdí do Teplé a zajimá se velmi
intenzívně o historii i sor"rčasnost Tepelska. Byl také u zakládání partnerského vztahu
mezi Butzbachen-r a Teplou. V diskusi d{|g r'ystoupili pan RSDI.. Businský, Milan
Matějka a Martin Cáp, kteří se slrodli tla totn. Že rrávrlr je předloŽen opt.avdu narychlo
a tudíŽ nen-rohou udělit sorrhlas s tak výjimcčnýrrr a vzácnýnr oceliěnín. jako je Čestné
občanství města. Navíc osoby. o kterých je řeč. neznají tak důkladně' Všichni se
v diskusi slrodli. Že je opravdu vhodné udělit nějaké oceněrrí a shodli se udělení
ocenění ve formě předání pamětníclr listťr. Starosta Karel Hennann poděkoval za
vstřícnou a velmi důstojnou diskusi na toto téma a doplnil. Že t-tru bude ctí ocetrění za
město Teplá předat.

Usnesení: ZM schva|uje udělení pamětních |istů města Tep|á manže|ům Horstovi
a Inge Mauderovým a Gertu Reiprichovi za ve|mi významný přínos k rozvoii
partnerských vztahů mezi městem Tep|á a městem Butzbach.

Hlasování: PRo: 11
Usnesení by|o přijato.

PROTI: 0 ZDRŽEL sE: 0



Ad 14) Diskuse

Ad 15) Závěr

Ziněr v 18.47 hodin

Zapsa|: Mgr. Vit Čeryenka

Ověřovatelé:

Martin Cáp

Tomáš Erps

starosta * Karel Hermann

místostarosta MartinKlepal

zastupitel Milan Matějka vznesl dotaz r-ra vyřešení situace kolem zákazu vstupu clo
honitby v Kladrubech a kolik majetku v uvedené honitbě je města Teplá. Starosta
Karel Hermann uvedl, Že na MU pr.oběhlo jednárií za účasti majitele honitby a

úřednice Magistrátu K.Vary, která je pověřenou úřednicí v předmětné věci, kdy
rrámitky rrrěsta byli vzaty v úvahrj a opatr'ení obecné povalry je již s novýnr
odůvodněním vyvěšeno na Úřední desce' Místostarosta Martin Klepal uvedl, že
procentuálně*máme v uvedené honitbě ocihadern tak 1O % majetku (1esy).

Zastupitel Milan Matějka vznesl dotaz na situaci koletrr lekonstrukce Sokolovské
ulice. Starosta Karel Hennann odpověděl. Že pravděpodobně v letošním roce
neprobělrne.
Zastupitel Tornáš Erps vznesl dotaz na kolaudaci Školní ulice. Místostarosta

Mar1in Klepal uvedl, že jakmile proběhr-re ko1audace přeložky elektrického vedení,
, - ,  x - -kterou prováděl CEZ, tak bude ihrred zaŽádáno o kolaudaci ulice. Tornáš Erps

následně vznesl dotaz ohledně parkování v ulici Školní s tírn, že se zde parkuje i na
místech mimo vyhrazená parkoviště tak. Že tyÍo vozidIa nás1edně blokují například
odvoz komunálního odpadu' či příjezd sanitních rrebo poŽárních vozidel. Starosta
Karel Hermantr uvedl, že parkování vyplývá ze zákona a z místní úpravy rra
základě dopravního zrračení. Dále uvedl' že na uvedený problém bude upozorněna
Policie ČR'

VáŽeni členové Zastupitelstva, váŽení spoluobčané' děkuji Yán za účast na
dnešním zasedáni Zastupitelstva města Teplá. Hezký večer a dobrou noc.
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